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ACTA NÚM.2 

EL DIA 20 DE FEBRER DE 2025 
1A CONVOCATÒRIA 

 
 
 
A la molt Lleial Ciutat d’Olot el dia 20 de febrer de 2025 a les 6 de la tarda es reuneix 
al Saló de Sessions d’aquesta casa consistorial el Ple de l’Ajuntament sota la 
presidència del Sr. JOSEP BERGA I VAYREDA, amb objecte  de celebrar sessió 
ordinària, pública i  de primera convocatòria  que correspon al dia d’avui. 
 
Hi assisteixen els regidors,  Srs./es : Estanis Vayreda i Puigvert (JUNTS-CM), 
Gemma Canalias i Rafel (JUNTS-CM), Agustí Arbós i Torrent (JUNTS-CM), 
Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM), Aniol Sellabona i Aguilera (JUNTS-CM), 
Neus Domènech i Oller (JUNTS-CM), Jordi Güell i Güell (JUNTS-CM), Jordi 
Gasulla i Flavià (CUP-AMUNT), Sílvia Pagès i Serarols (CUP-AMUNT), Daniel 
Dorca i Clarà (CUP-AMUNT), Bruna Cañada i Roca (CUP-AMUNT), Josep Guix i 
Feixas (PSC-CP), Marina Alegre i Martínez (PSC-CP), Jaume Mir i Bagó (PSC-CP), 
Ermel Solà i Puigvert i Aranda (PSC-CP), Josep Quintana i  Caralt (ERC-AM), 
Isaac Crivillés i García (ERC-AM), Jordi Rubio i Estartús (ACTIVEM) i Daniel 
Plana i Farjas (VOX). 
 
El Sr. Alcalde excusa l’assistència de la regidora Sra. Laila El Gamouchi i Darràs (ERC-AM). 
 
Hi assisteix la interventora,  Sra. Isabel Vilà Centrich. 
 
Actua com a secretari, el Secretari accidental, Sr. Miquel Torrent i Compte. 
 
 
 

1. - APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió plenària ordinària de 23 de gener de 2025. 
 
 

2. - DESPATX OFICIAL 
 
El Sr. Alcalde obre el Ple de l’Ajuntament d’Olot d’aquest mes de febrer. Dona la 
benvinguda a les regidores i regidors al Saló de Sessions i inicia el Despatx Oficial. 
 
En primer lloc, proposa fer arribar la felicitació de l’Ajuntament als responsable del 
Jardinet de Sant Esteve. La regidora Gemma Canalias va acompanyar-los en el 
moment de recollir el premi al millor allotjament turístic amb història, dins de la 5a 
edició dels Premis gironins d’Apartaments i Vil·les de Vacances. Situat en un edifici de 
1900, la restauració ha permès mantenir amb el màxim respecte els elements originals 
de l’immoble. 
 
La segona felicitació del Ple és per a Ferrer Xocolata. L’establiment olotí ha tornat a 
ser reconegut com una de les 50 millors pastisseries del país amb el guardó Fava de 
Cacau 2025. Un any més, Ferrer Xocolata rep el reconeixement del sector que s’ha 
reunit a Sant Vicenç dels Horts en el marc de la Mostra Internacional de Pastisseria. 
 

https://www.capitaldelapastisseria.cat/
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D’altra banda, el Sr. Alcalde proposa fer arribar el condol de la Corporació als familiars 
de Josep Estudis i Pagès. Primer president de l’Associació de Voluntaris i Voluntàries 
de Protecció Civil de la ciutat, va formar part de nombroses entitats (des del Casal de 
la Gent Gran, va ser patró de l’Antic Hospital Sant Jaume...) entre moltes altres 
associacions.  
 
El Sr. Alcalde recorda que aquests dies també ens ha deixat en Miquel Forcadell 
Raga. L’exfutbolista de la Unió Esportiva Olot -pare dels també jugadors de l’Olot 
Albert i Miquel Forcadell- va morir als 89 anys. Forcadell va ser un dels jugadors més 
destacats a finals dels anys 50 i a principis dels 60.  
 
D’altra banda, el Sr. Alcalde proposa fer arribar el condol de la Corporació als familiars 
de Jaume Roqué, president del Centre Excursionista d’Olot del 2006 al 2014 i 
vicepresident de l’entitat des del 2002. Descansin en pau! 
 
El Sr. Alcalde informa del nombre de VISITES que ha mantingut des del darrer Ple, del 
dia 23 de gener:  

 

- Particulars: 1  

- Entitats i altres organismes: 7 

 
Seguidament, el Sr. Alcalde dona compte de les ENTREVISTES amb diferents càrrecs 
de l’Administració que ha tingut des de la celebració del darrer Ple ordinari, del 23 de 
gener:  

 
- Divendres 24 de gener acompanyat del regidor de cultura, Josep Quintana, va 

rebre la visita de la Consellera de Cultura, Hble. Sra. Sònia Hernández 
Almodóvar.  A continuació va visitar les instal·lacions de l’Àrea de Cultura i 
Educació i va realitzar un recorregut pel centre de la ciutat per conèixer els 
diferents equipaments culturals d’Olot. 
 

- Dimecres 29 de gener, acompanyat de diferents regidors, va rebre al 
Comissionat de Barris el Sr. Carles Martí.  

 
 

3. - DECRETS 
 
Tot seguit es dona compte dels decrets de l’Alcaldia dictats des de l’últim Ple, del 
2025LDEC000159 al 2025LDEC000140.  
 
Intervencions: 
Intervé el Sr. Plana. 

• Autoritzar pas per Olot dels participants a la sortida de GRAVAL THE TRAKA el 
dia 1 de maig.  

 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=258.0 

 
Transcripció: “És una prova esportiva que passarà per primera vegada per la ciutat. Té 
diverses etapes pel Pirineu, pre-Pirineu i una de les sortides la volíem fer coincidir amb 
la Fira de l’1 de Maig.” 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=258.0


 

Mod ACTS_DP06 

Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=4.0 

 

• Adjudicar servei d'assistència tècnica per a la valoració d'ofertes a la licitació 
del servei de neteja dels centres municipals. 

 
Respon el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=141.0 

 
Transcripció: “Es tracta d'un servei tècnic d'assessorament. Tenim un tècnic 
responsable de molts contractes, entre els quals hi ha el de la neteja dels edificis 
municipals.  Aquest contracte és un dels més grans i més complex d'aquest 
Ajuntament. En aquesta licitació s’hi presenten moltes ofertes i per això demanem 
assessorament tècnic per prendre la millor resolució possible.” 
 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=39.0 

 

• Adjudicar contracte servei mentoria dins el Pla Educatiu Entorn  
 
Respon el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=170.0 

 
Transcripció: “En tot cas per explicar bé el Pla de Mentoria els hi enviarem tota la 
informació.” 
 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=50.0 
 

• Adjudicar contracte servei organització jornades Festival Infanteria 26  
 
 
Respon el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=192.0 

 
Transcripció: “Com ja vam explicar, vam quedar molt contents del Festival Infanteria, 
dedicat  a la franja d’edat de 0 a 3 anys. Aquest any, de moment tenim 30.000€ i 
estem mirant de buscar finançament a altres administracions, com fem amb d’altres 
festivals com Sismògraf o el MOT. Si trobem més finançament el farem, sinó ja vam 
comentar que el faríem bianualment i per tant el 2026. En aquest cas el que fem és 
avançar feina de comissariat i de la preparació de jornades que ja tindrem feta si al 
final es pot fer aquest any o el 2026.” 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=4.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=141.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=39.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=170.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=50.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=192.0
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Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=74.0 

 

• Ordenar pagament del 50% restant del conveni de col·laboració entre La 
Fageda i l’ajuntament d’Olot per al desplegament de NOIMA 2024.  

 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=326.0 

 
Transcripció: “El conveni amb Noima el repartim amb dos pagaments;  un 50% es 
produeix a principi d'any i una vegada presentada la justificació fem el pagament del 
50% restant. Aquest doncs, correspon al tancament de l’exercici 2024. Prenem nota de 
la memòria que no han rebut per poder-ho enviar.” 
 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=115.0 

 

• Aprovar pagament 2025 segons conveni de cessió Divina Providència.  
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=291.0 

 
Transcripció: “No té a veure amb l'escola NOIMA, sinó amb el conveni que de cessió 
que tenim signat amb la religiosa que vivia a la providència i que actualment viu al pis 
superior de  l'Antic Hospital Sant Jaume. A canvi d’aquesta cessió ens fem càrrec del 
pagament de l’allotjament a la Fundació de l'Antic Hospital.” 
 
 
 

4. - JUNTA DE GOVERN 
 
S’informa dels acords adoptats per la Junta de Govern Local des de la darrera sessió 
plenària. 
 
Intervencions: 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=381.0 

 

• Acceptació de subvencions. 
 
Transcripció: “S’ha demanat a la Generalitat subvenció per tres places de tècnic 
corresponents a Habitatge, Urbanisme i Informàtica. Només els han acceptat la tècnica 
d’Informàtica i els vam demanar què passaria amb les altres dues, especialment la 
d’Habitatge. Ja han decidit com ho cobriran?” 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=451.0 

 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=74.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=326.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=115.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=291.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=381.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=451.0
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Transcripció: “Quan van sortir les convocatòries de les subvencions ens van assegurar 
que ens concedirien les tres places, però finalment només ens han concedit la 
d’Informàtica. No ho teníem previst en el pressupost i per tant a dia d’avui no hem 
trobat cap solució. Haurem de continuar veient a veure com ho resolem sobretot amb 
el tema d’habitatge.” 
 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=407.0 

 

• Renúncia de subvenció. 
 
Transcripció: “Tenen una alternativa de finançament per aquesta caldera? En cas 
contrari, quina decisió prendran al respecte?” 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=488.0 

 
Transcripció: “Hem renunciat perquè es tracta d’una subvenció Next Generation i no 
podem completar l’obra dintre d’aquest 2025 perquè el projecte de la piscina està 
aturat. Per tant, fins que no es desencalli el projecte no sabrem com incorporar 
aquesta caldera.” 
 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=431.0 

 

• Projecte executiu d’actuacions complementàries a la plaça Sant Miquel.- 
proposant aprovar inicialment. 

 
Transcripció: “ Ens poden confirmar que la redacció i l’execució del projecte no aniran 
a càrrec de diners el PIAM?” 
 
Respon el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=520.0 

 
Transcripció: “Ho confirmo.” 
 
 

5.a. - DONAR COMPTE DEL PLA ANUAL DE CONTROL FINANCER DE 
L’AJUNTAMENT D’OLOT I DELS SEUS ENS DEPENDENTS PER A L’EXERCICI 

2025. 
Núm. de referència : X2025008411     
Núm. expedient: CPG52025000001 

 
El règim de control intern establert en el Reial decret 424/2017, de 28 d’abril, pel qual 
es regula el règim jurídic del control intern en les entitats del sector públic local (RD 
424/2017) es regula sobre la base de l'experiència en l'exercici d'aquesta funció per 
part de la Intervenció General de l’Administració de l’Estat (IGAE)  configurant, per 
tant, un model consistent amb l'establert per al sector públic estatal. Amb aquest 
efectes, s’incorporen regles, tècniques i procediments d'auditoria amb la finalitat 
d’aconseguir millores substancials en l'exercici del control intern en les entitats locals. 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=407.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=488.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=431.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=520.0
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El control intern de l'activitat economicofinancera del sector públic local l'ha d'exercir 
l'òrgan interventor mitjançant l'exercici de la funció interventora i el control financer. El 
control financer comprèn les modalitats de control permanent i d'auditoria pública, 
incloent, en ambdues, el control d'eficàcia referit en l'article 213 del RDL 2/2004. 
 
En relació al control financer, l’article 31 del RD 424/2017 estableix que anualment la 
Intervenció elaborarà un Pla anual de control financer (PACF) que recollirà les 
actuacions de control permanent i d’auditoria pública a realitzar durant l’exercici. 
 
D’acord amb els articles 29, 31, 32 i 40 del RD 424/2017, el control permanent es 
classifica en: 
 

▪ Control permanent no planificable: 
 
Actuacions que l’ordenament jurídic atribueix a l’òrgan interventor, que es 
realitzen amb caràcter previ a l’adopció dels actes administratius, i que s’han 
d’efectuar en el moment i en les condicions que estableixi la norma, per tant, no 
són susceptibles de planificació i no s’han d’incloure en el PACF. 
 

▪ Control permanent planificable: 
 

 Obligatori: Actuacions que l’ordenament jurídic atribueix a l’òrgan 
interventor sense determinar el moment concret de realització, i que per 
tant, són susceptibles de planificació i s’hauran d’incloure en el PACF. 

 Seleccionable: Actuacions que l’òrgan interventor seleccionarà anualment 
sobre la base d’una anàlisi de riscos consistent amb els objectius que es 
vulguin aconseguir, les prioritats establertes per a cada exercici i els 
mitjans disponibles, i que s’hauran d’incloure en el PACF. 

 
En compliment del requerit per l’article 31 de RD 424/2017, la Intervenció general ha  
elaborat el Pla anual de control financer de l’exercici 2024, que recull les actuacions de 
control permanent planificables i de cadascuna de les auditories, així com de control 
financer de subvencions a realitzar, si s’escau, durant l’esmentat exercici, sense 
perjudici de les modificacions que sigui procedent realitzar al llarg del mateix. Aquest 
Pla anual de control financer s’ha de remetre al Ple a efectes informatius. 
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
 
Únic.- Donar-se per assabentat del Pla anual de control financer de l’exercici 2025, 
adjuntat com a Annex a aquesta proposta. 
  
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Arbós i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=542.0 

 
 
Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=542.0
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5.b.- DONAR COMPTE DE L’ESTAT D’EXECUCIÓ DEL 4RT TRIMESTRE DEL 

2024. 
Núm. de referència : X2025009500     
Núm. expedient: CPG52025000002 

 
Fets o antecedents 
 
La Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat 
financera, estableix en el seu article 6 el principi de transparència i determina en el 
paràgraf segon i tercer que “...correspon al Ministeri d’Hisenda proveir la disponibilitat 
pública de la informació econòmic financera relativa als subjectes integrats en l’àmbit 
d’aplicació d’aquesta Llei, amb l’abast i periodicitat que derivi de l’aplicació de les 
normes i acords nacionals i de les disposicions comunitàries. Les administracions 
públiques han de subministrar tota la informació necessària per al compliment de les 
disposicions d’aquesta Llei o de les normes i acords que s’adoptin en desplegament 
seu, i han de garantir la coherència de les normes i procediments comptables, així com 
la integritat dels sistemes de recopilació i tractament de dades. Igualment estan 
sotmeses a disponibilitat pública les previsions utilitzades per a la planificació 
pressupostària, així com la metodologia, supòsits i paràmetres en els quals es basin”. 
 
En data 31 de gener de 2025 es va trametre al Ministeri d’Hisenda la informació 
econòmica corresponent de l’Ajuntament d’Olot, de l’empresa municipal GESTORA 
URBANÍSTICA OLOTINA SA, de la FUNDACIÓ PRIVADA HOSPITAL SANT JAUME 
D’OLOT i del CONSOCI DINAMIG – Agència d’innovació i desenvolupament de la 
Garrotxa del quart trimestre de 2024. 
 
Fonaments de dret 
 
Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera. 
 
Ordre HAP/2105/2012, de 1 d’octubre que determina com remetre la informació de 
forma trimestral sobre l’execució del pressupost i el compliment de les variables de 
regla de la despesa i capacitat. 
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.- Donar compte de l’estat d’execució pressupostària corresponent al tercer 
trimestre de 2024 de l’Ajuntament d’Olot, de l’empresa municipal GESTORA 
URBANÍSTICA OLOTINA SA, de la FUNDACIÓ PRIVADA HOSPITAL SANT JAUME 
D’OLOT i del CONSOCI DINAMIG – Agència d’innovació i desenvolupament de la 
Garrotxa. 
 
Segon.- Donar compte de que s’ha tramès en temps i forma l’esmentada informació al 
Ministeri d’Hisenda. 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Arbós i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=558.0 
 

Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=558.0
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5.c.- DONAR COMPTE DE LA RECTIFICACIÓ DEL PADRÓ MUNICIPAL 
D'HABITANTS A 01/01/2024. 

Núm. de referència : X2024017123     
Núm. expedient: ES992024000336 

 
Confeccionat l'expedient de rectificació del Padró municipal d'habitants referent a l'1 de 
gener de 2024, que inclou les altes, baixes i modificacions produïdes durant el període 
comprès entre l'1 de gener de 2023 i l'1 de gener de 2024, de conformitat amb el que 
estableix la Resolució de 20 de juliol de 2018, de la Presidència de l'Institut Nacional 
d'Estadística i (d’ara endavant INE) de la Direcció General de Cooperació Autonòmica 
i Local sobre revisió del Padró municipal i sobre el procediment d'obtenció de la 
proposta de les xifres oficials de població i els articles 81 i 82 del Reglament de 
població i demarcació territorial de les entitats locals. 
. 
Per tot l’anterior, vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el 
president de la Comissió Informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció del següent 
acord: 
  
DONAR COMPTE de la rectificació del Padró municipal d’habitants, amb referència a 
l’1 de gener de 2024, formada pels resums numèrics generals d’altes, baixes i 
modificacions produïdes durant el període comprès entre l’1 de gener de 2023 i l’1 de 
gener de 2024, amb les següents dades: 
  

• Rectificació del Padró municipal d’habitants a 1 de gener de 2023: 37.975 
habitants (aprovat per RD 1085/2023, de 5 de desembre, publicat al BOE 
núm.306 de 23 de desembre). 

 
  

ALTES............................................................................................................. + 2.937 
Altes per naixement......................................................................................... 296 
Altes per canvi de residència.......................................................................... 2.636 
  •         Procedents d’un altre municipi de l’Estat.......................... 1.417 
  •         Procedents de l’estranger................................................. 1.219 
Altes per omissió............................................................................................. 5 
BAIXES........................................................................................................... - 2.095 
Baixes per defunció......................................................................................... 328 
Baixes per canvi de residència........................................................................ 1.552 
  •         Amb destí a un altre municipi de l’Estat............................ 1.371 
  •         Amb destí a l’estranger..................................................... 181 
Baixes per duplicitat........................................................................................ 12 
Baixes per caducitat........................................................................................ 203  
Baixes per inscripció indeguda,........................................................................ 0 
MODIFICACIONS........................................................................................... 5.748 
Canvis de domicili........................................................................................... 2.273 
Modificacions de dades personals.................................................................. 2.238 
Modificacions de dades territorials.................................................................. 47 
Renovacions de la inscripció padronal........................................................... 937 
Confirmacions de la residència sense modificació de la inscripció padronal. 253 
RESULTAT DE CONTRASTAR VARIACIONS AMB L’INE...........................                  +5 
Variació altes resum numèric (*)..................................................................... -1  

•         Alta naixement fora termini obtenció xifra................................ -1 
Variació baixes resum numèric (**)................................................................. -6 

• Baixes defunció fora termini obtenció xifra............................. 
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• Rectificació del Padró municipal d’habitants a 1 de gener de 2024: 38.822 
habitants (aprovat per RD 1210/2024, de 28 de novembre, publicat al BOE 
núm.299 de 12 de desembre). 

  
El creixement positiu de la població produït entre l’1 de gener de 2023 i l’1 de 
gener de 2024 és de +847 habitants. 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta la Sra. Domènech i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=606.0 
 

Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=624.0 
 

Transcripció: “És a dir gaire 39.000 habitants, a dia 1 de gener de 2024”. 
 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=653.0 

 
Transcripció: “Entenem que poder dur a terme un control intern de l'Ajuntament i del 
cens que en depenen és necessari per poder garantir una bona gestió financera, per 
garantir la transparència en la gestió dels recursos públics que són de tots i totes, i per 
garantir una gestió responsable que compleix amb els principis d'estabilitat 
pressupostària i sostenibilitat financera. 
Per això, esperem que amb aquesta nova plaça de persona tècnica A1 de control 
intern, es pugui donar un major compliment al Pla anual de control financer. En relació 
al punt B,  destacar com a positiu que s'hagi millorar la situació en relació a la regla de 
despesa i esperem que l'evolució pugui seguir sent aquesta. Pel que fa al padró, 
creiem que és una eina que ens ha de servir per tenir una dada objectiva de quanta 
gent viu la ciutat i com a guia fiable per dimensionar els serveis públics. Aquest 
augment de població significa que cal exigir a totes les instàncies que reforcin els 
serveis públics en la proporció que està creixent la població. 
És a dir, reforçar-los i no retallar-los com proposen diverses forces de l'extrema dreta.” 
 
Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 
 
 
 

6. - APROVAR INICIALMENT LA SEGONA MODIFICACIÓ DE LA PLANTILLA DE 
PERSONAL PER A L’ANY 2025. 

 
Núm. de referència : X2025008709     
Núm. expedient: RH122025000012 
 
El Ple de l’Ajuntament d’Olot en la sessió del dia 24 d’octubre de 2024 va aprovar la 
plantilla de personal de la Corporació per a l’any 2025 la qual es va publicar al Butlletí 
Oficial de la Província de Girona número 214 de 7 de novembre de 2024 exposant-la 
al públic durant el termini establert a la normativa vigent sense que es presentessin 
reclamacions i/o suggeriments. 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=606.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=624.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=653.0


 

Mod ACTS_DP06 

L’apartat V del preàmbul del Reial Decret-llei 9/2024, de 23 de desembre, pel que 
s’adopten mesures urgents en matèria econòmica, tributària, de transport i de 
Seguretat Social estableix que en aplicació de la previsió continguda en l’article 134.4 
de la Constitució Espanyola, la falta d’aprovació de la Llei de Pressupostos Generals 
de l’Estat per l’any 2025 determina la pròrroga automàtica de la Llei 31/2022, de 23 de 
desembre, de Pressupostos Generals de l’Estat per a l’any 2025 fins l’aprovació de la 
nova llei. 
 
El Ple de l’Ajuntament d’Olot en la sessió del dia 23 de gener de 2025 va aprovar la 
primera modificació de la plantilla de personal de la Corporació per a l’any 2025 la qual 
es va publicar al Butlletí Oficial de la Província de Girona número 22 de 3 de febrer de 
2025 i s’ha exposat al públic durant el termini establert a la normativa vigent. 
 
L’article 20.Dos de la Llei 31/2022, de 23 de desembre, estableix que l’Oferta 
d’Ocupació Pública s’articularà a través de les taxes de reposició d’efectius. De la taxa 
de reposició d’efectius que pot aplicar l’Ajuntament d’Olot, va quedar pendent de 
decidir 1,80 places.  
 
Des de l’aprovació de la primera modificació de plantilla de personal per a l’any 2025 
fins a data d’avui hi ha hagut divers personal que ha superat el període de pràctiques i 
que ha passat a ocupar definitivament una plaça vacant que han provocat canvis en la 
plantilla de personal vigent. 
 
Atès que l’article 27 del Decret 214/1990, de 30 juliol, disposa que la plantilla es pot 
modificar amb posterioritat a l’aprovació del pressupost si es tracta d’establir nous 
serveis, ampliar, suprimir o millorar els existents, quan aquestes actuacions no puguin 
esperar l’exercici següent, com també si la modificació respon a criteris d’organització 
administrativa interna.  
 
La interventora de l’Ajuntament d’Olot ha emès un informe de data 12 de febrer de 
2025 amb número d’expedient NI022025000276 en el qual justifica que la funció de 
control intern és obligatòria segons el Reial Decret 424/2017, de 28 d’abril, pel qual es 
regula el règim jurídic de control intern de les entitats del sector públic.  
Es proposa la creació d’una plaça de tècnic/a A1 de control intern atès que es 
compleix el que disposa l’article tres del capítol 1 del Títol III de la Llei de Pressupostos 
Generals de l’Estat per a l’any 2023: “no computaran per la taxa de reposició d’efectius 
i, per tant, no es tindran en compte pel càlcul: 
f) les places necessàries per la posada en marxa i funcionament de nous serveis, el 
seu establiment vingui imposat en virtut d’una norma estatal, autonòmica o local.”. 
 
El cap de l’àrea de Cultura i Educació de l’Ajuntament d’Olot va emetre un informe de 
data 9 de juny de 2023 en relació a la contractació de personal per a la nova aula I2 
d’escoles bressol. D’acord amb el que disposa el Reial decret 32/2021, de 28 de 
desembre, l’Ajuntament d’Olot va presentar una sol·licitud al Ministeri de Funció 
Pública en data 18/08/2023 sol·licitant una taxa de reposició específica per a la creació 
d’una plaça d’educadora tutora d’escola bressol a jornada completa i una d’educadora 
de suport a jornada parcial. El Ministeri de Funció Pública encara no ha respost 
aquesta sol·licitud i per poder iniciar el curs 2024-2025 i obrir la nova línia per l’alta 
demanda de places d’escola bressol, es va decidir contractar dues educadores per 
acumulació de tasques.  
 
El cap de l’àrea d’Esports de l’Ajuntament d’Olot ha emès un informe de data 17 de 
febrer de 2025 en el qual proposa la conversió d’una plaça de conserge-mantenidor 
per una plaça d’oficial 1a de manteniment. 
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El cap de l’àrea de Cultura i Educació de l’Ajuntament d’Olot ha emès un informe de 
data 21 de novembre de 2024 amb número d’expedient NI022024002488 en el qual 
proposa la creació d’una nova plaça a la plantilla municipal de mitja jornada o tres 
quarts de jornada com a mesura per poder complir amb l’ajustament de l’horari 
d’obertura de la Biblioteca Municipal. 
 
La cap de l’àrea de Recursos Humans de l’Ajuntament d’Olot ha emès un informe de 
18 de febrer de 2025 en el qual proposa la modificació de plantilla de personal de 
l’Ajuntament d’Olot per a l’any 2025: 

1. La creació d’una plaça de tècnic/a A1 de control intern amb els requisits 
descrits a la Llei de Pressupostos Generals de l’Estat per a l’any 2023 per 
poder crear la plaça a la plantilla sense consumir taxa de reposició. 

2. La creació de dues places, una d’educadora tutora a jornada completa i una 
d’educadora de suport a jornada parcial, per poder mantenir la nova aula I2 
d’escoles bressol. Aquestes places queden pendents d’incloure-les a l’oferta 
d’ocupació pública un cop el Ministeri resolgui la sol·licitud.  

3. L’amortització d’una plaça de conserge d’instal·lacions esportives i la creació 
d’una plaça d’oficial primera de manteniment d’esports. Aquesta modificació no 
consumeix taxa de reposició d’efectius.  

4. La taxa de reposició d’efectius d’1,80 places que quedava pendent d’aplicar es 
distribuirà de la manera següent: 

• Acumular 0,50 a la plaça de tècnic/a auxiliar a temps parcial adscrita a 
la Biblioteca Municipal que passarà del 50% al 100% de jornada.  

• Acumular 0,30 a la plaça d’agent a temps parcial adscrita a la Policia 
Municipal que passarà del 60% al 90% de jornada. 

• Quedarà pendent la creació d’una nova plaça a l’espera de determinar 
quina plaça es crea en funció de les necessitats existents. 

5. Modificar la plaça de tècnic/a mitjà/na cap de la secció de sistemes d’informació 
i passar-la a personal funcionari, tècnic/a superior, grup A, subgrup A1, nivell 
25. 

 
Atès que l’article 22.2.i de la Llei 7/19/85, de 2 d’abril, disposa que el Ple és l’òrgan 
competent per aprovar la plantilla de personal.  
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la 
Comissió informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords:  
 
Primer.- Aprovar inicialment la segona modificació de la plantilla de personal de 
l’Ajuntament d’Olot per a l’any 2025. 
 
Segon.- Modificar la plantilla de personal de l’Ajuntament d’Olot per a l’any 2025 tenint 
en compte la creació de noves places, la modificació d’algunes places ja existents i els 
canvis produïts des de l’aprovació de la primera modificació de la plantilla.  
 
Tercer.- Crear una plaça de personal funcionari, categoria tècnic/a superior, grup A, 
subgrup A1, nivell 25, adscrita a l’àrea de Serveis Econòmics. 
 
Quart.- Crear dues places de personal laboral, una de categoria educador/a tutor/a de 
jornada completa i una de categoria educador/a de suport de jornada parcial, grup C, 
subgrup  C1, adscrites a l’àrea de Cultura i Educació, secció Escoles Bressol. 
 
Cinquè.- Amortitzar una plaça de personal laboral, categoria conserge, grup AP, 
adscrita a l’àrea d’Esports. 
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Sisè.- Crear una plaça de personal laboral, categoria oficial 1a manteniment, grup C2, 
adscrita a l’àrea d’Esports. 
 
Setè.- Acumular un 50% a la plaça de tècnic/a auxiliar de biblioteca que ja està creada 
i consta en la plantilla de personal al 50% de jornada. Aquesta plaça passa a ser del 
100% de jornada. 
 
Vuitè.- Acumular un 30% a la plaça d’agent de policia que ja està creada i consta en la 
plantilla de personal al 60% de jornada. Aquesta plaça passa a ser del 90% de 
jornada. 
 
Novè.- La plantilla de personal de l’Ajuntament d’Olot per a l’any 2025 queda 
configurada de la manera següent: 
 

 PLANTILLA DE PERSONAL 2025 GRUP PLACES VACANTS Observacions 

FUNCIONARIS         

Funcionaris d'habilitació estatal         

SECRETARIA A1 1 1   

INTERVENTOR A1 1 -   

TRESORER/A A1 1 1   

Escala d'administració general         

SUBESCALA TÈCNICA SUPERIOR  A1 10 5  

SUBESCALA TÈCNICA MITJANS A2 9 2   

SUBESCALA ADMINISTRATIVA  C1 9 1   

SUBESCALA AUXILIAR C2 18 4   

SUBESCALA AUXILIAR temps parcial  C2 1 -   

SUBESCALA SUBALTERNA AP 1 1   

Escala d'administració especial         

Subescala Tècnica         

TÈCNICS SUPERIORS A1 4 -   

TÈCNICS MITJANS A2 8 1   

TÈCNICS AUXILIARS C1 1 1   

Subescala  de serveis especials         

Policia Local         

SOTSINSPECTOR C1 1 -   

SERGENT C1 3 -   

CAPORAL C1 2 2  

CAPORAL C2 5 -   

AGENT C1 13 12  

AGENT C2 29 2   

AGENT temps parcial C2 1 1   

LABORALS         

TÈCNICS SUPERIORS  A1 10 2   

TÈCNICS MITJANS/PROFESSORS A2 38 6   

TÈCNICS MITJANS/ PROFESSORS temps 
parcial 

A2 11 2   
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ADMINISTRATIUS/DELINEANTS/EDUCADORES C1 51 6   

ADMINISTRATIUS/DELINEANTS/EDUCADORES  
temps parcial 

C1 9 2   

DIRECTOR ESPORTIU C1 1 -   

AUXILIARS ADMINISTRATIUS C2 21 -  

ENCARREGATS  C2 1 -   

PERSONAL QUALIFICAT OFICIS     C2 32 4   

ALTRE PERSONAL D'OFICI C2 1 -   

MONITOR ESPORTIU C2 1 -   

SUBALTERNS/VIGILANTS/CONSERGES/ 
SUPERVISOR PAVELLÓ 

AP 16 -   

SUBALTERNS/VIGILANTS/CONSERGES  
temps parcial 

AP 5 2   

SUBALTERNS/VIGILANTS/CONSERGES 
MUSEU DEL SANTS 

AP 1 -  

SUBALTERNS/VIGILANTS/CONSERGES 
MUSEU DEL SANTS temps parcial 

AP 1 -  

EVENTUALS: CÀRRECS DE CONFIANÇA         

TÈCNICS SUPERIORS A1 1 -  

TÈCNICS MITJANS A2 3 -   

 
Segon.- Publicar aquest acord de conformitat amb la legislació vigent i comunicar la 
modificació als òrgans competents de les diferents administracions. 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=775.0 

 
Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=951.0 

Transcripció: “Com ja vam fer en el ple del gener amb la primera modificació de 
plantilla, ens abstindrem.” 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=961.0 

 
Transcripció: “Portem dos mesos de 2025 i aquesta és la segona modificació de 
plantilla que ens porten. Tenim diverses coses a dir: primer, en relació a les places 
vacants. Segon, en relació a la proposta que avui ens presenten i tercer, en relació a 
aquelles àrees que creiem que caldria reforçar en el context actual. En primer lloc, les 
vacants. El ple passat els vam recordar que hi ha àrees d'aquest Ajuntament que 
estan desbordades de feina, que no poden atendre amb la urgència necessària les 
necessitats de moltes veïnes i veïns de la ciutat. Des d'aquest grup municipal els vam 
anunciar que l'Ajuntament tenia, a dia del ple de gener, 20 places i mitja vacants. 
Places que ja tenim creades, que disposen de pressupost cada any, però que no estan 
cobertes per ningú i que, per tant, deixen una cadira buida amb les conseqüències que 
això suposa de pitjor atenció per les veïnes i veïns. Quan vam assenyalar aquest fet, el 
ple passat, vostè va insinuar que ens equivocaven i que des d'aquest grup municipal 
no enteníem com funcionava la plantilla de l'Ajuntament.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=775.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=951.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=961.0
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Dies després, però vam tenir una reunió de coordinació de grups amb la Cap de 
Recursos humans. En aquella reunió vam obtenir les dades de places vacants 
actualitzades: 3 places de tècnic superior A1 vacants, 3 places de tècnic mitjà A2 
vacants, 7 places de policia C1 vacants, 2 places d'oficials d'ofici C2 vacants, 2 places 
d'auxiliars administratius i biblioteques C2 dos vacants i 2 places de Conserge Vigilant 
AP vacants. En total acumulàvem 19 places vacants. A més cal sumar-hi 4 baixes no 
substituïdes. És a dir, 23 llocs de feina sense ningú a dia 4 de febrer de 2025. En 
segon lloc, tenim la proposta que avui ens presenten. El ple passat van desaprofitar 
1,8 places que haurien pogut crear a través de la taxa de reposició. En aquell moment 
ja els vam retreure que de les 2,8 places disponibles només en creessin una i 
deixessin pendents aquestes 1,8. En tercer lloc, creiem que és evident que hi ha àrees 
de l'Ajuntament que necessiten un reforç per donar resposta a tots els reptes que té 
avui la nostra ciutat. Necessitem una administració més àgil, més propera, més 
excessiva per al conjunt de la població que estigui present allà on hi ha conflictes, 
desigualtats i injustícies. Tenim problemes enormes amb l'habitatge, tenim grans 
reptes en relació a la cohesió social, al veïnatge, a la convivència. Tenim molts deures 
pendents amb mobilitat, residus i energia que requereixen més agilitat i més recursos 
humans, així com amb transparència i govern obert. A la proposta que avui ens 
presenten, fan alguns petits passos, però són molt insuficients per posar remei a 
aquesta situació. És clar que estem d'acord amb la mitja amb què complementa la 
biblioteca, però això és només aprofitar 0,5 de l'1,8 que podrien haver aprofitat. Prou 
difícil que ens ho fan per contractar amb les normes fiscals i vostès desaprofiten la 
taxa de reposició per segon ple consecutiu. És clar que estem d'acord també amb la 
creació d'una plaça A1 per la nova tresorera que necessita l'Ajuntament, però això no 
afecta la taxa de reposició i és una creació obligada per la normativa. És clar que 
estem d'acord també amb la creació d'una plaça d’educadora escola bressol a jornada 
completa i una plaça de suport de jornada parcial. De fet, ja els ho vam proposar a la 
moció l'agost de 2023 i Junts i Esquerres ens la vau tombar. Fa un any i mig tard per 
moltes famílies. També estem d'acord amb canviar a la plaça de Conserge a Oficial de 
Primera de Manteniment, ja que era una demanda de l'anterior del Cap d'Esports que 
havia formulat fa temps. Però aquests canvis no són suficients i la proposta global 
perpetua el gran dèficit que pateixen aquestes àrees claus de l’Ajuntament començant 
per habitatge, veïnatge i convivència. Per les 19 places vacants, per les 4 baixes no 
substituïdes i perquè no s'estan reforçant àrees clau, per garantir un millor servei per a 
totes les veïnes i veïns, nosaltres farem una abstenció crítica.”  
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1203.0 

 
Transcripció: “Se'ls va organitzar una reunió per explicar-ho bé. Ara sortiran els 
concursos de les places vacants. Es van cobrint poc a poc, el que no podem fer el mes 
de febrer és tenir una plantilla coberta sinó s’han aprovat els pressupostos. Pot fer el 
discurs que vulgui, però les 7 places de policia, ara en sortirà la convocatòria. Els 
processos de selecció demanen un temps. No sé com pot pensar que tot això pot estar 
fet el mes de febrer.” 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1241.0 

 
Transcripció: “Evidentment, entenem que les coses no són instantànies. Però deixar 
1,8 places sense destinació, això ja és una decisió política.” 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1203.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1241.0
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Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1251.0 

 
Transcripció: “Queda una plaça. Acabem de gastar el 0,50 en biblioteca i un 0,30 amb 
un policia. Per tant queda 1 plaça que hem de cobrir abans de 30 de juny, sinó 
perdrem aquesta taxa de reposició. Però ja els hi vam explicar que la guardem per 
saber a quina àrea de l'Ajuntament és més necessària.” 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1271.0 

 
Transcripció: “Hauríem de mirar quant de temps fa que hi son aquestes places vacants 
perquè no són des del mes gener. Fa bastants més mesos que existeixen.  No passa 
res per reconèixer que hi ha coses que o estant funcionant correctament, s’ha de fer 
autocrítica. Totes aquestes places fa temps que haurien de ser cobertes.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1290.0 
 

Transcripció: “No és autocrítica. Si es jubila un policia el mes d’octubre no es pot tornar 
a treure la convocatòria fins l’any següent. Sembla que doni entendre que no cobrim 
aquestes places perquè no volem i no és així. Vostè pensa que aquest ajuntament no 
contracte 7 policies perquè no volem?” 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1316.0 

 
Transcripció: “Vostè sempre agafa un dels casos i llavors amb això vol tirar per terra 
totes les altres dades que he dit. Ja sabem que hi ha policies en fase de contractació, 
d’acord tregui aquestes de l’equació. En aquella reunió va quedar clar que a dia d'avui 
aquestes places estan buides, moltes des de fa molts mesos.” 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 11 vots a favor (8 JUNTS, 2 ERC i 1 
VOX) i 9 abstencions (4 CUP, 4 PSC i 1 ACTIVEM). 
 
 
7. - RATIFICAR PLA ESTRATÈGIC DE SUBVENCIONS DE LA CORPORACIÓ PER 

L’EXERCICI 2025, MODIFICAT A LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DEL 6 DE 
FEBRER DE 2025. 

Núm. de referència : X2025009482     
Núm. expedient: CPG12025000002 

 
Vist que el Pla Estratègic de Subvencions per l’any 2025 es va aprovar al Ple 
Municipal de l’Ajuntament d’Olot en data 24 d’octubre de 2024. 
 
Vist que a la Junta de Govern de data 6 de febrer de 2025 es va aprovar la modificació 
l’esmentat Pla Estratègic. 
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1251.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1271.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1290.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1316.0
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Primer.- Ratificar la modificació del Pla Estratègic vigent segons document annex. 
 
Segon.- Fer extensiu l’esmentat Pla Estratègic a les àrees i gestors responsables de 
les subvencions. 
 
Tercer.- Publicar l’esmentat Pla Estratègic de subvencions amb les seves 
modificacions al BOP tal i com disposa la normativa vigent. 
 
Quart.- Publicar aquesta modificació en el portal de transparència de la web municipal. 
 
 

Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Arbós i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1374.0 

 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1423.0 

 
Transcripció: “Sempre hem estat molt crítics amb el tema de subvencions perquè 
creiem s’atorguen de manera molt alegre, ens abstindrem.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1449.0 

 
Transcripció: “Com sempre hem fet amb temes relacions amb el Pla Estratègic de 
subvencions hi donarem suport.” 
 
Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1460.0 

 
Transcripció: “Com ja vam fer amb el pla estratègic de subvencions ens abstindrem en 
aquesta ratificació. Tot i reconèixer la feina que fan les entitats del municipi i entendre 
que necessiten suport econòmic, no compartim la manera com s'atorguen aquestes 
subvencions. Creiem que el sistema actual manca de marcadors clars que permetin 
avaluar l'ús dels diners públics i garantir que aquests recursos s'utilitzen de manera 
eficient i transparent.” 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1494.0 
 

Transcripció: “El darrer Pla de subvencions que es va aprovar va ser pel període 2024-
2027.  Actualment, porten aprovació aquesta ratificació per l’any 2025. Això vol dir que 
el Pla Estratègic de subvencions 2024-2027 queda obsolet i a partir d’ara l’anirem 
aprovant anualment o simplement és una concreció d'aquest pla ja aprovat?  
Si ens centrem en el contingut d'aquest Pla de subvencions, veiem que hi han hagut 
modificacions de subvencions de concurrència competitiva. Se n'han incorporat tres de 
noves. una per a Habitatge, que és un ajut per l'accés i la millora en condicions de 
l'habitatge. Ens poden concretar a qui va destinada i quins seran els requisits per 
poder la sol·licitar? Hi ha unes bases específiques reguladores per demanar-les? 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1374.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1423.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1449.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1460.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1494.0
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També hi ha una segona subvenció que és la Beca Oriol de Bolós i Ernest Lluch i la de 
ciències socials que són beques que ja s’havien donant i que s’incorporen perquè ja se 
sap la quantitat. Llavors també hi ha una nova subvenció que és la d'ajut als 
esportistes d’elit que és un suport a esportistes amateurs que competeixen a nivell 
europeu i mundial. Hi una partida de 2. 000€ i entenem que s’anirà modificant amb 
addendes en funció de com va prosperant l'any. Pel que fa les modificacions de 
subvencions nominatives, hi ha un increment de 10.000€ en la subvenció a  la Unió 
Esportiva a Olot. Per quin motiu? També s’ha incrementat la del foment del consum i 
ho veiem bé perquè és una aposta interessant i molt important per la ciutat.  Com ha 
dit la Sra. Alegre, continuem amb un Pla estratègic amb un gran quantitat de 
subvencions nominatives, concretament 13.  Davant de 12 subvencions de 
concurrència competitiva. Tot i veure bé les subvencions perquè les entitats mereixen 
el suport de l'administració perquè puguin donar resposta a necessitats i donar vida a 
aquesta ciutat, ens abstindrem.” 
 
Intervé el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1693.0 

 
Transcripció: “Pel que fa les subvencions d’habitatge, el Pla estratègic de subvencions 
el que fa és recollir la partida de 24.000€ que estava contemplada en el pressupost de 
2025 i que es veurà concretat el destí d'aquestes ajudes en el moment en què 
aprovem les bases i la convocatòria corresponent.”  
 
Intervé el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1714.0 

 
Transcripció: “Pel que fa les subvencions d’esportistes d’elit amateur fa temps que 
estan funcionant i la voluntat és donar-li continuïtat perquè sabem que poden donar un 
petit cop de mà a esportistes individuals que s'han de costejar desplaçaments a 
campionats internacionals. Celebrem que des de l'Ajuntament podem ajudar a joves 
talents en el món de l'esport de casa nostra perquè puguin seguir prosperant.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1752.0 
 

Transcripció: “És cert que hem augmentat en 10.000€ la subvenció a la Unió Esportiva 
Olot. Han pujat de categoria i ens agradaria poder-los ajudar més. A més, porten a la 
ciutat esdeveniments com el de la Copa del Rei que contribueixen molt a fer ciutat i 
pensem que és merescut.” 
 
Intervé el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1790.0 

 
Transcripció : “Pel que fa a la pregunta del Pla Estratègic de subvencions 2024-2027, 
es tracte d’una línia general i evidentment són modificacions perquè el Pla estratègic 
és viu i la ciutat es mou. Neixen noves entitats, n’hi ha que deixen de fer activitats i 
d’altres n’augmenten i per tant cada any hem d’aprovar el que pertoca a l’exercici 
corresponent.” 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1693.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1714.0
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Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1815.0 

 
Transcripció: “Pel que fa les subvencions nominatives estem intentant fer-ne una 
reducció. En activitats ciutadanes només n'han quedat tres que tenen una especificitat 
especial. Una és la dels Catòlics que organitzen la cavalcada dels reis. En aquest cas 
és una manera de comprometre'ns per si alguna vegada deixen de fer aquesta 
activitat, perquè s’haurien de fer igualment  els reis a Olot. L’altra és de l’Agrupació 
Sardanista que aquest any som la capital de la Sardana. I per últim, és la de Robolot 
que estem pendent d’un conveni amb la Secretaria d’Innovació del Departament 
d’Educació.” 
 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1906.0 

 
Transcripció: “Deixar clar que no estem en contra de les subvencions a entitats, però hi 
ha un excés de subvencions nominatives i també de subvencions de caire esportiu. 
Per altra banda, hi ha entitats que s'ho mereixerien més i no se'ls hi dona.” 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 11 vots a favor (8 JUNTS, 2 ERC i 1 
ACTIVEM) i 9 abstencions (4 CUP, 4 PSC i 1 VOX). 
 
 
8. - INCORPORAR L’ACTUALITZACIÓ DE COEFICIENTS DERIVATS DEL RDL 9/2024, 

DE 23 DE DESEMBRE EN L’ORDENANÇA FISCAL DE L’IIVTNU DEL 2025. 
 

Núm. de referència : X2025009310     
Núm. expedient: IG112025000006 

 

El Reial decret llei 9/2024, de 23 de desembre, ha establert una actualització dels 
coeficients aplicables per al càlcul de la base imposable de l’Impost sobre l’Increment 
de Valor dels Terrenys de Naturalesa Urbana. Aquesta modificació respon a la 
necessitat d’adaptar el tribut a l’evolució del mercat immobiliari i garantir una aplicació 
ajustada als criteris de capacitat econòmica i equitat fiscal. 

D’acord amb la normativa vigent, correspon als ens locals incorporar les modificacions 
normatives en la seva ordenança fiscal reguladora de l’IIVTNU, adaptant els 
coeficients establerts pel RDL 9/2024. 

Per aquest motiu, es proposa la modificació de l’Ordenança Fiscal 2.2.2 reguladora de 
l’IIVTNU per a l’exercici 2025, amb la finalitat d’incorporar els nous coeficients 
establerts per la normativa estatal. 

Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 

PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació de l’Ordenança Fiscal 2.2.2 de l’Impost 
sobre l’Increment de Valor dels Terrenys de Naturalesa Urbana per a l’exercici 2025, 
amb la finalitat d’incorporar l’actualització dels coeficients prevista en el Reial decret 
llei 9/2024, de 23 de desembre: 

 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1815.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1906.0
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Article 9. 
8.- Per a determinar la base imposable es multiplicarà el valor del terreny en el moment del 
meritament pel coeficient que correspongui al període de generació de l’increment de valor 
establert en el quadre següent: 
 

Període Coeficient (*) 

Menys d’1 
any 0,16 

1 0,15 

2 0,15 

3 0,15 

4 0,16 

5 0,18 

6 0,20 

7 0,22 

8 0,23 

9 0,21 

10 0,16 

11 0,13 

12 0,11 

13 0,10 

14 0,10 

15 0,10 

16 0,10 

17 0,12 

18 0,16 

19 0,22 

20 0,35 

Més de 20 0,35 

 

SEGON.- Exposar al públic, mitjançant publicació al BOP, en un dels diaris de major 
difusió de la província i en el tauler d’anuncis, la modificació de l’Ordenança Fiscal 
2.2.2 de l’Impost sobre l’Increment de Valor dels Terrenys de Naturalesa Urbana per a 
l’exercici 2025, durant 30 dies als efectes de que es puguin formular al·legacions, tal 
com disposen els articles 17.1 i 17.2 del R.D. Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals. 
 
TERCER.- Finalitzat el període d’exposició pública, adoptar l’acord definitiu que 
procedeixi resolent les reclamacions que s’haguessin presentat i aprovar la redacció 
definitiva de les Ordenances Fiscals. En el supòsit que no s’haguessin presentat 
reclamacions s’entendran definitivament aprovades sense necessitat d’acord de Ple. 
 
L’acord definitiu, o el provisional elevat a aquesta categoria, i el text íntegre es 
publicaran al Butlletí Oficial de la Província de conformitat amb el que disposen els 
articles 17.3 i 17.4 del R.D. Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text 
refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Arbós i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=1978.0 
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Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2024.0 

 
Transcripció: “Al tractar-se d’una qüestió tècnica i donarem suport.” 
Intervé la Sra. Alegre. 
 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2033.0 

 
Transcripció: “És un tema molt tècnic degut al compliment d'una normativa estatal, 
votarem a favor.” 
 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2047.0 

 
Transcripció: “És una qüestió que va determinada per la normativa, votarem a favor.” 
 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb unanimitat. 
 
 
9. - APROVAR LES TARIFES PER L’ADQUISICIÓ DE SEPULTURES I SOLARS A 

PARTICULARS DEL CEMENTIRI MUNICIPAL DEL 2025. 
 
Núm. de referència : X2025009308     
Núm. expedient: IG112025000005 

 

Atès el que disposa la legislació vigent en matèria de règim local i el reglament del 
cementiri municipal, així com les facultats de l’Ajuntament en relació amb la gestió i 
regulació del cementiri municipal, i en exercici de les competències que corresponen, 
es proposa l’aprovació de les tarifes relatives a l’adquisició de sepultures a particulars, 
i així com les relatives a la compra de solars, per a l’exercici 2025. 

Atès que per donarà compliment al Pla d’Ajust aprovat pel Ministeri d’Hisenda al 2014, 
i que obliga a actualitzar els tipus amb l’IPC, de manera que l’Ajuntament mantingui el 
seus nivells d’ingressos, i pugui complir amb el principi de sostenibilitat financera. 

Atès les tarifes del 2024 i considerant la seva actualització conforme l’IPC del mes de 
gener de 2025 que se situa en el 2,9%. 

Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el President de la Comissió 
informativa del Ple, proposta al Ple l’adopció dels següents acords: 

Primer.- Aprovar les tarifes per l’adquisició de sepultures i solars a particulars del 
cementiri municipal del 2025, segons el següent detall: 

 
 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2024.0
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7.1. COMPRA DE SEPULTURES A PARTICULARS 
 
 

1.- Compra de sepultures - PART NOVA NÍNXOLS PRIMER PIS 636,35 

 NÍNXOLS SEGON PIS 955,15 

 NÍNXOLS TERCER PIS 760,05 

 NÍNXOLS QUART PIS 464,75 

 NÍNXOLS CINQUÈ PIS 236,60 

 NÍNXOLS SISÈ PIS 134,30 

 SEPULCRES 3.686,35 

 COLUMBARIS VIA SANT NARCIS 298,45 

 CRIPTES  

   
PART VELLA NÍNXOLS PRIMER PIS 464,75 

 NÍNXOLS SEGON PIS 736,60 

 NÍNXOLS TERCER PIS 565,00 

 NÍNXOLS QUART PIS 367,75 

 NÍNXOLS CINQUÈ PIS 175,85 

 NÍNXOLS SISÈ PIS 98,05 

 SEPULCRES 2.457,20 

 COLUMBARIS  

 CRIPTES 3.686,35 

   

7.2. COMPRA DE SOLARS   

   

2.- Compra de solars COMPRA SOLARS 182,25 
 
 

Segon.- Publicar les referides tarifes al BOP d’acord al que disposa l’article 45-1-a) de 
la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del Procediment Administratiu Comú de les 
Administracions Públiques LPACAP. 
 
 

Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Arbós i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2072.0 

 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 19 vots a favor (8 JUNTS, 2 ERC, 4 CUP, 
4 PSC i 1 ACTIVEM) i 1 abstenció (1 VOX).  
 

 
 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2072.0


 

Mod ACTS_DP06 

10. - APROVAR LES TARIFES DELS SERVEIS FUNERARIS DEL 2025. 
 
Núm. de referència : X2025009314     
Núm. expedient: IG112025000007 

 
Atès el que disposa la legislació vigent en matèria de règim local, així com les facultats 
atribuïdes als ajuntaments en relació amb la regulació de les prestacions patrimonials 
de caràcter públic no tributari, i en exercici de les competències que corresponen al 
Ple de l’Ajuntament, es proposa l’aprovació de l’actualització de les tarifes dels serveis 
funeraris per a l’exercici 2025.  
 
Atès l’ordenança reguladora de les prestacions patrimonials de caràcter públic no 
tributari. Atès el sistema de revisió de tarifes que preveu el plec de clàusules 
administratives particulars que regeixen la concessió del servei de cementiri municipal, 
i atès l’increment de l’IPC del mes d’octubre.  
 
Atès la proposta presentada per la concessionària Besora S.L.  
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’ adopció dels següents acords:  
 
Primer.- Aprovar provisionalment les tarifes dels serveis funeraris del cementiri 
municipal per a l’exercici 2025 que figuren en l’expedient.  
 
Segon.- Exposar-la al públic, mitjançant publicació al BOP i al tauler d’anuncis de la 
corporació durant 30 dies, als efectes de què es puguin presentar reclamacions i 
suggeriments, tal com disposa el mateix article 49 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local.  
 
Tercer.- Finalitzat el període d’exposició pública, adoptar l’acord definitiu que 
procedeixi resolent les reclamacions i suggeriments que s’haguessin presentat i 
aprovar definitivament les tarifes. En el supòsit que no s’haguessin presentat 
reclamacions s’entendran definitivament aprovades sense necessitat d’acord de Ple. 
 
L’acord definitiu, incloent l’inicial elevat a aquesta categoria i el text íntegre es 
publicarà al Butlletí Oficial de la Província, d’acord a l’ article 70.2 de la Llei 7/1985, de 
2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local. 
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Arbós i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2200.0 

 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2113.0 

 
Transcripció: “Entenem que l’adquisició de sepultures i dels serveis funeraris és un 
negoci i que hi ha una empresa que ho gestiona. Entenem que l’IPC i la vida en 
general puja, però aprofitar el negoci amb els morts i pujar tarifes no és adequat i per 
tant ens abstindrem.” 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2200.0
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Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2227.0 

 
Transcripció: “Hem fet un càlcul del que podria costar un enterrament senzill, sense 
flors, ni esqueles, ni recordatoris. El total final amb una làpida se'm va sobre els 
2.130€. El total final amb incineració, sobre els 2.770€. Per tant ens quedaria un preu 
mitjà aproximat de 2.400€. Aquests càlculs els hem fet comptant sempre el fèretre més 
econòmic que és el de caixa aglomerat sense envernissar. Hem buscat el mateix en 
d’altres municipis : a Solsona val 1.750€, són 650€ més barat. A Sant Joan les 
Abadesses és 1.600€, 800€ més econòmic. A Vilaseca, 2.200€, uns a 200€ més barat. 
A Terrassa van des dels 578€ el més econòmic fins als 7.000€ el més car, però tenen 
quatre o cinc opcions molt més econòmiques que les que podríem trobar aquí a Olot. 
Trobaríem molts més exemples. Sobretot pel cost de l'estada a la Sala de Vella, que 
ens sembla bastant elevat, i el de la Sala de Cerimònia Laica, i votarem en contra 
perquè creiem que els preus es podrien ajustar una mica més a les necessitats reals.” 
 
Intervé el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2311.0 

 
Transcripció: “Jo també portava un llistat de municipis on no era més car, si vol lo ho 
deixem amb empat.” 

 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 15 vots a favor (8 JUNTS, 2 ERC, 4 PSC 
i 1 ACTIVEM), 4 vots en contra (4 CUP) i 1 abstenció (1 VOX). 
 

 
11. - MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL CUP PER CREAR EL CONSELL DE JOVES 

D’OLOT. 
Núm. de referència : X2025009495     
Núm. expedient: SG022025000004 

 
La Convenció sobre els Drets de l'Infant de les Nacions Unides, adoptada el 1989, 
reconeix el dret dels infants i persones adolescents a ser escoltades en les decisions 
que les afecten. L’article 12 estableix aquest dret fonamental. El Comitè dels Drets de 
l’Infant reforça aquesta idea en l’Observació General número 12, que recomana la 
creació d’espais per garantir la participació juvenil. 
  
La Llei 14/2010, de 27 de maig, dels drets i les oportunitats en la infància i 
l’adolescència, reconeix el dret de les persones joves a participar activament en la vida 
pública i social. L’article 24 d’aquesta llei estableix que han de tenir veu en les 
decisions que les afecten. L’Estatut d’Autonomia de Catalunya, en els articles 17 i 
29, fixa l’obligació de les administracions públiques de promoure mecanismes de 
participació juvenil.  
 
La Llei 33/2010, de l'1 d'octubre, de polítiques de joventut estableix que els poders 
públics han de fomentar aquesta participació, tant per a enfortir la cultura democràtica 
dels joves com per a apropar les seves necessitats a les polítiques públiques. La llei 
reconeix diferents formes de participació, com l'acció directa en projectes i la 
interlocució amb els poders públics, així com fomentar la creació de consells locals de 
joventut. A més, estableix que els processos de participació i consulta són eines per al 
diàleg entre administracions i joves per construir polítiques públiques.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2227.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2311.0
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Olot ha d’impulsar la participació del jovent com a eina d’empoderament i 
construcció democràtica. La creació del Consell de Joves d’Olot garantiria aquest 
dret i fomentaria la implicació juvenil en la presa de decisions municipals. Aquest espai 
permetria que les persones joves participessin en l’elaboració de polítiques que 
afecten el seu dia a dia.  
 
El Consell de Joves hauria de ser un òrgan inclusiu i plural. Ha de permetre la 
participació de totes les persones joves, independentment de la seva condició 
social, cultural o econòmica. Aquest Consell permetria a les persones joves expressar 
les seves opinions i implicar-se en la presa de decisions polítiques, garantint així el 
dret fonamental a la participació recollit en els drets humans. La igualtat d’oportunitats i 
la no-discriminació han de ser principis bàsics d’aquest espai, assegurant que totes les 
persones joves puguin exercir activament el seu dret a contribuir a la vida democràtica 
de la ciutat.  
 
Diverses disciplines consideren la participació ciutadana un pilar essencial de la 
democràcia. La ciència política la vincula a la qualitat democràtica, el dret, la veu com 
a principi de l’Estat de dret, i la filosofia política la relaciona amb la llibertat. La 
psicologia social i l’educació cívica destaquen el seu paper en la formació ciutadana, 
mentre que l’economia l’associa al progrés i a la reducció de desigualtats. En conjunt, 
la participació es reconeix com un dret i una condició imprescindible per a societats 
democràtiques sòlides i inclusives.  
 
El Consell de Joves d'Olot seria més que una plataforma de consulta. Seria un espai 
de creació i gestió d'iniciatives que afecten la joventut local. A través d’aquest 
òrgan, la joventut podria proposar, debatre i gestionar projectes en àmbits com 
l'educació, l'ocupació juvenil, la cultura i el lleure. No només seria escoltada, sinó 
reconeguda com a agent actiu en la construcció del present i futur d’Olot. 
  
Per garantir-ne el funcionament, cal establir canals de comunicació eficients. Tot el 
jovent de la ciutat ha de conèixer aquest espai de participació. A més, el Consell ha de 
tenir la responsabilitat d’organitzar activitats i campanyes per promoure la participació i 
la democràcia entre la joventut d’Olot.  
 
És fonamental que la participació de la joventut sigui vista com una eina 
d’empoderament, que la permeti ser agent activa en la transformació de la seva ciutat. 
La creació d’un Consell de Joves d'Olot permetria garantir que el jovent sigui escoltat 
en la definició de polítiques municipals i en la presa de decisions que l’afecta, tot 
respectant el seu dret a ser protagonista del seu present i futur.  
 
Des de l’any 2016, Olot compta amb un Consell d’Infants, un òrgan que ha permès 
a diverses promocions d'alumnes ser agents actius en un procés de participació que 
culmina amb la presentació de propostes al Ple municipal. Tanmateix, quan aquests 
infants passen a l'ESO, els espais de participació no s'amplien i aprofundeixen, com 
hauria de ser, sinó que desapareixen. Això suposa una contradicció en la continuïtat 
del dret a la participació que se’ls ha reconegut fins llavors.  
 
Per tot això, el grup municipal proposa al Ple de l’Ajuntament d’Olot l’adopció dels 
següents  
ACORDS:  
 

1. Crear el Consell de Joves d'Olot com a òrgan de participació amb l'objectiu de 
fomentar la implicació activa de la joventut, millorar la seva qualitat de vida i 
contribuir a la creació d’una ciutat més justa, inclusiva i participativa.  
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2. Aprovar el reglament de funcionament del Consell de Joves d'Olot durant el 

curs escolar 2025-2026, després d’un procés de co-creació amb totes les 
persones joves de la ciutat que ho vulguin, segons les normatives vigents.  

 
3. Destinar els recursos necessaris per impulsar la creació del Consell, 

afavorint la participació de les persones joves en el disseny i desenvolupament 
del projecte.  

 
4. Crear una partida pressupostària per a la dinamització i el desenvolupament 

del Consell de Joves, així com per a la difusió de les seves activitats i iniciatives.  
 
5. Establir canals de comunicació i difusió per assegurar que totes les persones 

joves d'Olot coneguin l'existència del Consell, les seves funcions i les activitats 
que organitza.  

 
6. Traslladar aquests acords a la comissió d’alumnes del Consell Escolar 

Municipal, als consells escolars, AFAs, entitats de lleure juvenil i altres 
organitzacions juvenils d'Olot, per garantir la màxima implicació i coneixement 
sobre el Consell de Joves.  

 
Intervencions: 
Tot seguit presenta la moció la Sr. Cañada i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2375.0 

 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2652.0 

 
Transcripció: “Davant l'oferiment per part de l'alcaldia de no allargar més del compte 
aquest Ple lamentem que l'extrema esquerra, una vegada més, s'hagi saltat aquest 
oferiment i hagi presentat la moció. Contestant la moció, sobre la possible 
institucionalització d'un Consell de la Joventut i tenint en compte la l'existència 
d'organismes paral·lels ja existents en altres administracions públiques, concretament 
el Consell Escolar Municipal, estimem supèrflua i innecessària la creació de tal 
organisme. Per altra part, les vies eficients a participació es poden exercitar sectors 
juvenils dels diversos i distints partits polítics. I en el cas de no tenir adscripció política 
determinada, sempre queda la possibilitat d’accedir bé per escrit, bé personalment o 
de forma mixta a aquest consistori, el qual, sens dubte, els rebrà i els escoltarà 
adequadament com correspon. La qüestió, en definitiva, és no legalitzar burocràcies 
noves i paral·leles amb el conseqüent cost i estalvi per l'erari públic i, per tant, per al 
ciutadà. Per conseqüent, el nostre vot, serà negatiu.” 
  
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2760.0 

 
Transcripció: “La moció busca incrementar la participació i la implicació de les 
persones joves en els processos de disseny i desenvolupament de projectes a Olot. 
Proposa una sèrie de mesures per assegurar la visibilitat i la dinamització del Consell 
de Joves, així com establir canals de comunicació efectius que permetin a tots els 
joves conèixer i participat a les activitats organitzades pel Consell.  
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2375.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2652.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2760.0
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Pel que fa a la creació d'una partida pressupostària, veiem encertat destinar fons 
específics per a la dinamització i desenvolupament del Consell de Joves, ja que és 
essencial per garantir que aquest organisme pugui dur a terme les seves funcions de 
manera efectiva. Aquest finançament permetrà organitzar activitats, promoure 
iniciatives i assegurar la seva difusió adequada entre la joventut. Pel que fa els canals 
de comunicació i difusió, és vital disposar d'aquests canals oberts i accessibles per tots 
els joves. Tot això garantirà que coneguin l'existència del Consell de Joves, les seves 
funcions i les activitats que organitza. D'aquesta manera es fomenta la participació 
activa i promou un sentiment de pertinència i implicació entre la joventut. Per últim, els 
acords a diverses entitats, informar i implicar les comissions d'alumnes, consells 
escolars, AFA, entitats de lleure juvenil i altres organitzacions juvenils, és fonamental 
per assegurar una col·laboració efectiva i una àmplia difusió de la tasca del Consell de 
Joves. Això ajudarà a garantir que les iniciatives arribin a un públic més ampli i tinguin 
un impacte significatiu en la comunitat juvenil d’Olot. Per tant, no podem estar més a 
favor de la participació, la democràcia, la de prendre decisions de la nostra ciutat i, 
sobretot, per part dels joves. I així que hi votarem a favor.” 
 
 
Intervé el Sr. Mir. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2883.0 

 
Transcripció: “Des del PSC, evidentment, no podem no votar a favor d'aquesta moció. 
És veritat que a vegades en aquest ple trobem a faltar mirades que no hi són. Ens va 
passar quan vam crear el Ple dels Infants que gràcies a la seva creació ens van arribar 
en el Ple propostes que segurament nosaltres no havíem ni pensat.  Per tant és bo 
que aquestes mirades que no estan aquí, hi puguin estar. La proposta sobre joves feia 
falta per recollir propostes sobre quina ciutat volen els nostres joves. Estem molt 
allunyats del que realment ens aportaran aquestes propostes. Per altra banda, la 
participació  és positiva, però s'ha de fer ben feta i s'ha de gestionar bé. No és gratuïta 
i té uns costos econòmics i d'esforç personal perquè cal gestionar tot això perquè 
funcioni. Sobretot que no decebi a les propostes que els joves ens facin arribar i que 
es puguin fer realitat en la gran majoria.  Per tant, tot el camí s'ha de fer ben fet per 
arribar a tenir unes propostes consensuades i que es puguin portar a terme. 
Remarcar que a la ciutat ja tenim algunes estructures on segurament no hi ha tots els 
joves representats, però que sí que des de l'Ajuntament i des d’Educació, s'està 
treballant amb joves que estan en centres educatius. A la moció es parla d'ESO, però 
crec que hem d'anar més enllà perquè també tenim batxillerat i tenim cicles formatius. 
Joves que s'estan formant a la ciutat i que tenen alguna cosa a dir amb les propostes 
que ens puguin fer arribar.  Si la moció s’acaba aprovant creiem que ens hauríem 
d’aprofitar d’aquestes estructures que ja tenim, les potenciem i afegim en tot cas 
aquells joves de la ciutat que no hi estan representats. Si es tira endavant la moció des 
del PSC ens posem a disposició de l'equip de govern per continuar-ne parlant i intentar 
fer un Consell dels Joves realment sigui útil per a la ciutat.” 
 
Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3094.0 

 
Transcripció: “En campanya electoral i en aquest Ple he expressat que és un dels 
projectes que tenim en ment. Quan vam entrar a la regidoria vam considerar que al fer 
el Pla de Joventut durant l’any 2025 era millor esperar i reflexionar sobre quina era la 
millor manera que podria funcionar aquest Consell de Joves. En aquests moments és 
el que s’està fent.  És important que sigui un òrgan útil pels joves, per nosaltres i per la 
ciutat. Els tècnics estant treballant en aquest encàrrec.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=2883.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3094.0
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En aquest procés estem treballant amb el Departament de recerca de la Universitat de 
Girona i estan fent una radiografia dels joves de la ciutat. D’aquesta manera obtindrem 
més dades a l’hora de prendre aquestes decisions estratègiques que tenen que veure 
amb el Consell, però també amb tot el Pla de Joventut. A la ciutat ja existeixen alguns 
òrgans de participació com la comissió de delegats, però és veritat que per la 
Generalitat de Catalunya un jove és una persona entre 16 i 29 anys. Fins i tot, avui en 
dia pel sistema educatiu que tenim d’ESO, hauríem de considerar  de 14 o 29 anys. 
Per tant, tot i que hi ha alguns espais de participació molts joves no entren dintre 
aquesta comissió de delegats i tenen altres inquietuds i altres preocupacions. Creiem, 
doncs que és molt important tenir aquest òrgan de participació, hi votarem a favor. Sí 
és cert que podríem acabar de concretar cadascun dels punts, però ens sembla que el 
més important avui és aprovar aquest compromís de l’Ajuntament amb el vot a favor 
de tots els grups. Llavors quan tinguem la proposta dels tècnics de la casa acabar de 
lligar-ho entre tots. Sobretot perquè, com ja he dit, sigui un espai de participació i que 
ens sigui útil a nosaltres a l'hora de fer la nostra feina, els joves per expressar la seva 
opinió i que la ciutat en surti afavorida.” 
 
 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3284.0 

 
Transcripció: “Creiem que en una ciutat sanament democràtica s'ha de poder exercir el 
debat i la discrepància sense cap mena de problema i per això avui hem intervingut 
com un ple normal. També comentar que la mateixa Llei 33/2010, de polítiques de 
joventut s'esmenta que s'opta per fixar el concepte administratiu de joves en el tram 
d'edat entre els 16 i els 29 anys. I és per aquest motiu que es proposa la creació 
d'aquest Consell de Joves d'Olot perquè pugui representar a totes les persones joves 
en la seva diversitat i no només a través dels centres educatius, ja que hi ha joves que 
potser en quedarien més fora.  Agrair els grups democràtics d'aquest plenari el vot 
favorable a aquesta moció i esperem poder treballar per seguir sembrant la cultura 
democràtica.” 
 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 19 vots a favor (8 JUNTS, 2 ERC, 4 CUP, 
4 PSC i 1 ACTIVEM) i 1 vot en contra (1 VOX). 

 
 
 
 

12.- ASSUMPTES URGENTS. 
 
No hi ha assumptes urgents. 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3364.0 

 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3284.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3364.0
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13.- PRECS I PREGUNTES 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3374.0 

 
PLA EDUCACIO I CULTURA 
 
Transcripció: “ El 9 de març de l'any passat va començar el procés de redacció del nou 
Pla d'Educació i Cultura i al llarg de l'últim any s'han realitzat diverses taules que 
tenien com objectiu definir quines són les situacions en què és prioritari treballar. A 
partir d'aquí generar un treball per aprofundir i debatre i proposar possibles accions per 
donar-hi resposta. Les quatre taules que es van convocar eren: Olot interconnectat, 
Olot innovador, Olot inclusiu i Olot del coneixement. Aquesta setmana, precisament, 
les quatre taules han celebrat la seva última sessió, que tenia com objectiu recollir les 
darreres aportacions i validar el contingut de la síntesis de la taula. Malgrat van 
anunciar que el procés d'elaboració del Pla es volia que fos el màxim participatiu 
possible, dues de les quatre taules s'han convocat avui a la tarda i ens ha impedit 
participar-hi. Una vegada més, ens n’haurem d’assabentar en diferit i un cop la feina ja 
sigui feta, malgrat la nostra voluntat de participar-hi. Com que ja se n’han fet dues 
sessions, volem saber quina valoració estan fent d'aquest procés participatiu per 
redactar el primer Pla d'Educació i Cultura de la ciutat de Olot.”  
 
Respon el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3620.0 

 
Transcripció: “Estem finalitzant ja aquest procés i quan tinguem el document serà el 
moment de valorar-ho.  Penso que qualitativament i quantitativament estem molt 
contents de com ha anat el procés. Hi ha uns primers documents i es nota que la gent 
ha participat hi ha aportat idees. És un document que pot ser molt útil per a la ciutat i 
deixem dir que una mica innovador perquè és dels primers Plans de Cultura i Educació 
que es fan en aquest país. Aquest quadrament de calendaris no ha estat a propòsit, 
mirarem si podem fer alguna altra sessió. Esperem que en molt breu temps el puguem 
presentar a tots els olotins i olotines.” 
 
 
INTEL·LIGÈNCIA ARTIFICIAL 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3454.0 
 

Transcripció : “El març de 2023, des del Grup Municipal de la CUP, vam presentar una 
moció perquè l'Ajuntament seguís criteris de justícia social, transparència i 
aprofundiment democràtic en la implementació de la intel·ligència artificial. La moció es 
va aprovar per una unanimitat i incloïa 10 accions perquè l'Ajuntament es posés al dia 
en l'adopció d'aquesta nova tecnologia, la intel·ligència artificial. Entre altres, estudiar 
quines àrees de l'Ajuntament se'n poden beneficiar, establir un marc ètic pel seu ús, 
crear una comissió interna, desenvolupar plans de formació i prioritzar l'ús de la 
intel·ligència artificial per a resoldre problemes socials i ambientals i millorar l'eficiència 
en la gestió dels recursos. Aquest és un tema sensible que està evolucionant a una 
gran velocitat i que requereix, creiem, un treball àgil i sistemàtic. Han passat dos anys, 
des de que vam aprovar aquesta moció i els volem preguntar si s'han complert els 10 
compromisos que contenia la moció i quin pla de treball tenen al respecte.”  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3374.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3620.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3454.0
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Respon el Sr. Alcalde: 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3709.0 

 
Transcripció: “Encara s'haurà d'esperar un temps més, però sí que s'ha avançat en 
aquest sentit perquè en l’aprovació de la plantilla del mes d'octubre es va crear la 
plaça de direcció de totes les àrees que incorporen tecnologia d'aquest Ajuntament. Es 
tracta d’una d'aquelles vacants que dèiem i ara sortirà el concurs per cobrir-la. 
Precisament, l'eix central d'aquesta convocatòria es basarà en la incorporació de la 
intel·ligència artificial a totes les àrees de l'Ajuntament. Això coincidirà amb diverses 
jubilacions que s'han donat, en aquest cas, en l'Ajuntament. Per tant, encara trigarem 
un temps a veure resultats, però sí que crec que la tardor estaran en condicions de 
donar més explicacions sobre aquest tema.”  
 
 
ÚS LLENGUA CATALANA 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3514.0 

 
 
Transcripció: “El primer ple d'aquest mandat, vam aprovar dues mocions. Una de pacte 
contra l'extrema dreta, que no s'ha aplicat. I una altra de compromís amb la llengua 
catalana, que contenia diversos acords per protegir la nostra llengua. Aquesta 
setmana han sortit les dades d'usos lingüístics i des de la CUP estem preocupats per 
la pèrdua de vehicularitat del català. 
La nostra moció que vam presentar establia que l'Ajuntament havia de crear una 
comissió política formada pels grups polítics per acordar les línies mestres de treball 
en aquest àmbit i es comprometia a promoure un pacte municipal per l'ús del català en 
la qual s'impliquessin persones i entitats d'àmbits culturals, social, econòmic, etc. Quan 
i com pensen complir aquests acords?”  
 
Respon el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3756.0 

 
Transcripció: “Fa temps es va crear la Taula del català de la Garrotxa, on hi ha 
representants de totes les institucions, entitats, el Consorci per la Normalització 
Lingüística i tothom que treballa pel català. Ja s’ha formalitzat i aviat farem algun tipus 
de difusió per explicar les activitats i les iniciatives que es van prenent. És una taula 
per compartir també aquesta preocupació i fer propostes.  
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3813.0 

 
Transcripció: “La moció sobre l'extrema dreta ens ha semblat entendre que feia una 
observació més que una pregunta, per tant, si volen continuar-ne parlant en el futur, ho 
faran.” 
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APARCAMENTS BICICLETES SOTERRATS 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3567.0 

 
Transcripció: “A petició de diversos usuaris de la bicicleta, vam fer una consulta 
tècnica de a quants aparcaments soterrats s'hi poden aparcar bicicletes. La resposta 
és cap.  Tenim uns aparcaments soterrats infrautilitzats i a més és urgent que reduïm 
el nombre de cotxes als carrers. Una de les nostres millors aliades és la bicicleta, 
sobretot i cada vegada més, la bicicleta elèctrica, que és cada cop més assequible. 
Ara bé, molts dels usuaris de la bicicleta elèctrica patim per si ens la trobarem lligada 
allà on l'hem aparcat cada cop que l'hem de lligar al carrer. Per això els fem una 
pregunta: per què no aprofitem aquestes places buides dels aparcaments soterrats per 
facilitar que aquelles persones que ho vulguin puguin aparcar les bicis amb seguretat.” 
 
Respon el Sr. Crivillers. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3692.0 

 
 
Transcripció: “Com a moltes altres qüestions es tindran en compte en l'àmbit del 
PMUS i en seran coneixedors i participants com és preceptiu en el seu moment.”  
  
 
 

12. - RENÚNCIA DEL CÀRREC D’ALCALDE I REGIDOR. 
 

Núm. de referència : X2025009942     
Núm. expedient: SG012025000003 

 
Atès que en data, 19 de febrer de 2025, (reg. d’entrada núm. E2025003910) el regidor 
i alcalde Sr. JOSEP BERGA I VAYREDA del partit JUNTS PER OLOT – COMPROMIS 
MUNICIPAL (JUNTS-CM), ha presentat per escrit la seva renúncia al càrrec de regidor 
i alcalde de l’Ajuntament d’Olot.  
 
Atès que es dona una de les circumstàncies previstes en l’article 9.4 del Reglament 
d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial 
decret 2568/1986, de 28 de novembre, que disposa que “els regidors perdran la seva 
condició per renúncia que haurà de fer-se efectiva davant del Ple de la Corporació”.  
 
De conformitat amb l’article 182 de la Llei orgànica del règim electoral general que 
disposa que: en el supòsit de renúncia d’un regidor, l’escó s’atribuirà al candidat de la 
mateixa llista, atenent l’ordre de col·locació i se sol·licitarà a la Junta Electoral Central 
l’expedició de la credencial del substitut.  
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords:  
 
Primer.- Prendre coneixement de la renúncia al càrrec de regidor i alcalde de 
l’Ajuntament d’Olot del Sr. JOSEP BERGA I VAYREDA del partit JUNTS PER OLOT – 
COMPROMIS MUNICIPAL (JUNTS-CM).  
 
Segon.- Sol·licitar a la Junta Electoral Central l’expedició de la credencial al candidat 
que correspongui de la mateixa llista electoral.  
 

 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3567.0
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Intervencions: 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3906.0 

 
Transcripció: “Aprofitant l'oportunitat que ens dona vostè per la seva dimissió com a 
Alcalde, i per tant, essent aquesta l’última sessió que vostè presideix, vull aprofitar per 
donar-li les gràcies, tant per part del nostre grup de Vox com pel meu personal, pel 
tracte correcte considerant la diferència d'ideologies. Gràcies pel tracte rebut per vostè. 
Com expressa la dita castellana: “lo cortés no quita lo valiente”. En lo polític, lamentem 
que les seves polítiques de multiculturalitat i de cert fanatisme groc han perjudicat a la 
ciutat d'Olot. Vox vol deixar clar, però que seguirem, arreu i també a Olot, la nostra 
lluita per Déu i per Espanya. Personalment, sincerament i de tot cor, li desitjo una vida 
afable i tranquil·la, així com una magnífica trajectòria professional, sabent que vostè té 
expectatives en aquest sentit. Si a nivell personal, vostè necessités de la meva 
modesta col·laboració, compti amb ella. Tindrà la meva resposta. Novament, gràcies 
senyor Berga.”  
 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3999.0 

 
Transcripció: “Ens trobem aquí en l'últim ple per acomiadar l'alcalde que ha decidit 
posar punt i final a la seva trajectòria al davant d'aquest Ajuntament. Qui ens havia de 
dir tot just fa un mes en el ple de febrer que estaríem en aquesta situació. Primer de 
tot, permeteu-me expressar el nostre sincer agraïment per aquests anys dedicats a la 
nostra ciutat. La seva dedicació ha estat irrefutable i per això li volem donar les 
gràcies. Tant mateix, no podem ignorar que durant el seu mandat han quedat moltes 
coses per fer. La nostra ciutat encara necessita moltes i moltes millores i és evident 
que algunes promeses no s'han complert. ACTIVEM es va presentar a les eleccions 
amb la voluntat de portar un canvi real i profund. Un canvi que malauradament no s'ha 
produït sota la seva direcció. És exasperant constatar que a hores d'ara, encara no 
tenim clar quin era exactament el seu pla de govern per la nostra ciutat. 
Hem trobat a faltar una visió clara i de projectes concrets que ens permetin avançar 
cap a un futur millor. Projectes que millorin la qualitat de vida dels nostres ciutadans i 
que facin d’Olot una ciutat més pròspera i dinàmica. Per tot això, vull fer una crida a 
tots els presents, perquè és l’hora de treballar conjuntament per assolir els objectius de 
posar en marxa les iniciatives que la ciutadania ens va confiar. Hem de demostrar que 
podem fer les coses d'una manera diferent i amb més participació i amb més 
eficiència. Avui, més que mai, cal que ens unim per fer realitat el canvi que tots 
desitgem. Només amb consens i treballant plegats podrem construir un Olot millor, un 
Olot amb més oportunitats, més pròspera, més lliure i més segura. I per acabar, 
només ens queda desitjar-li tots els èxits a la nova etapa que comença ben aviat. 
Moltíssimes gràcies.”  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=3906.0
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Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=4131.0 

 
Transcripció: “Des del PSC volem reconèixer la teva dedicació i esforç. Sabem que 
has treballat per Olot i sempre has estat disponible per la ciutat i per nosaltres. Tot i 
que a vegades a nivell institucional no rebem les coses amb tot el temps que 
necessitem per preparar bé els plens, tu sempre has estat disponible. No obstant això, 
creiem que un alcalde ha d'assumir el compromís amb la ciutat pels quatre anys de 
mandat, i que si no hi ha un motiu de força major, caldria mantenir aquesta 
responsabilitat, fins al final. Tant mateix, pensem que Olot afronta reptes importants 
que requereixen lideratge i participació. L'accés a l'habitatge, la millora de l'espai 
públic, la neteja i la seguretat són qüestions que preocupen a la ciutadania i que han 
de ser una prioritat en la gestió municipal. També cal avançar en matèries com la 
mobilitat sostenible, la pacificació dels espais públics o la preservació del nostre riu 
Fluvià, accions que no haurien d'haver quedat en segon pla. Durant aquests 6  anys 
d'alcalde moltes coses del seu programa han quedat sense fer i no s'ha complert amb 
allò que es va prometre els olotins i olotines. Hi ha hagut oportunitats perdudes, 
inacció en moments claus i falta de rumb clar que ha fet que la ciutat d'Olot hagi 
avançat a mig gas. Nosaltres, com és obvi ho hauríem fet diferent. Creiem en una altra 
manera de governar, més compromesa, més valenta, més efectiva. Olot necessita 
lideratge real, decisions fermes i una política que estigui a l'altura de les necessitats 
dels seus ciutadans. Tot i això, malgrat les diferències i la crítica necessària, li agraïm 
els serveis prestats, t'agraïm, i et desitgem molta sort en el futur. Però no ens 
enganyem, Olot necessita un canvi i des del PSC continuarem treballant perquè 
aquest canvi sigui una realitat. Gràcies.” 
  
 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=4269.0 

 
Transcripció: “Deia fa uns dies que vol ser recordat com un alcalde proper que ha 
dedicat més temps a trobades i reunions amb entitats i associacions que no pas a 
hores de despatx. I ningú no ho pot negar. Ha estat un alcalde molt implicat i molt actiu 
en el dia a dia de la ciutat. Agraïm que hagi estat un dels pocs alcaldes de capital de 
comarca que no s'ha deixat endur per cants de sirena i s'ha dedicat exclusivament a la 
ciutat, malgrat ofertes de la Diputació, el Consell Comarcal o inclús del Parlament. 
Cosa que no es pot dir, per exemple, i malgrat haver-ho promès de la batllessa 
d’ultradreta que pateixen a Ripoll. És difícil imaginar que Olot torni a tenir un alcalde 
amb el seu coneixement en tants àmbits de la ciutat. Al cap i a la fi, no és gens fàcil 
assolir aquest nivell de coneixement de la ciutat i de la institució. També és veritat que 
tants anys a la cadira, primer de regidor i després d’Alcalde, amb dedicació exclusiva, 
ha tingut temps d'aprendre i empapar-se de cada racó de la ciutat. I per com parla de 
la ciutat i de la seva gent, segur que ho ha fet molt a gust. Però volem recordar també 
que hi ha hagut mancances durant la seva alcaldia i n'anomenarem alguna d'important 
amb la voluntat que qui prengui el relleu les tingui en compte i pugui aportar-li 
solucions. La crisi de les escoles Bressol, la falta de places públiques i el rebuig inicial 
a ampliar-les per motius econòmics. Primer, van votar en contra una moció de la CUP 
que demana l'ampliació de places i un any més tard, es comprometen a ampliar places 
davant la pressió directa de les famílies.  Problemes d'habitatge, dificultats per accedir 
lloguers assequibles, manca de promoció d'habitatge públic i racisme immobiliari. En 
mobilitat i infraestructures, falta de millores en transport públic, cap carril bici que creui 
a la ciutat de punta a punta i, sobretot, cap solució per les veïnes de l'av. Sant Jordi.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=4131.0
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En quant a participació ciutadana, com ja hem dit, no podem negar la seva presència 
al carrer però, la percepció de manca de diàleg amb entitats i veïns en decisions 
importants es fa palesa amb situacions com la reurbanització del barri de Montolivet o 
el pla parcial del Morrot, per exemple. Sr. Berga, vostè plega abans d’acabar el 
mandat. Possiblement per desgast polític i dificultats per afrontar nous reptes, pel que 
deia vostè mateix fa uns dies. El final del mandat és el reflex d'un canvi més profund 
d'una ciutat i d'una societat que es transformen a una velocitat vertiginosa i deia vostè 
mateix que no era lògic seguir en aquestes condicions. Com escriu Oriol Bertomeu, a 
“El peso del tiempo”, estem entrant en un món nou que ha deixat enrere la seguretat i 
la lentitud per abraçar el canvi constant i acceleració com a valors dominants de la 
nostra societat. I aquest és el repte que afrontem, saber adaptar-nos, no quedar enrere 
i fer-ho amb solidesa, garanties i responsabilitat. Per tant, a qui prengui el relleu, li 
tocarà gestionar aquesta transformació amb visió, valentia i sobretot amb un 
compromís ferm amb la transparència i la participació real de la ciutadania. No podem 
permetre que la velocitat del canvi sigui una excusa per deixar enrere els valors 
democràtics ni per prendre decisions d'esquenes a la gent. Bé, el camí continua i les 
petjades queden, com les històries viscudes i els records compartits. Han estat anys 
de dedicació a aquesta ciutat, construint, debatent i imaginant futurs possibles. Ara 
arriba un nou capítol, una nova travessa. Gràcies per la feina feta, per les llums que 
han dibuixat aquest trajecte. Bon viatge i sort.”  
 
 
Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=4483.0 

 
Transcripció: “Donar la benvinguda als tres exalcaldes i l’alcaldessa de la ciutat. 
Gràcies per ser aquí. Vostès han passat per aquest moment i per tant, també saben lo 
especial que deu ser avui. Des d’ERC, agrair amb en Pep Berga la dedicació a la 
ciutat durant aquests casi 14 anys. Una persona que ha treballant moltes hores per la 
ciutat i aquest és el mestratge que ens podem endur i aprendre del seu pas per aquest 
Ajuntament. Els olotins, olotines i els historiadors ja faran la feina de valorar-ho. A 
nosaltres ens toca agrair aquesta feinada tan gran i per exemple veure aquest tarannà 
amb una de les coses que segurament no voldrà ser recordat, com va ser el període 
de la COVID. Va ser un moment molt especial per a la ciutat i el tarannà de l'alcalde va 
ajudar en aquests moments tan complicats, amb les poques eines que tenia 
l'Ajuntament de fer pinya i treballar-ho. Ens queden reptes de ciutat, com és el model 
econòmic que estira molt la ciutat i que hem de ser capaços de transformar-lo i 
d'avançar. A nivell del grup d’ERC i també personalment, moltes gràcies per tota la 
feina, Pep.” 
 
Intervé el Sr. Vayreda. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=4599.0 
 

Transcripció:  “Primer, també una salutació a exalcaldes, alcaldessa, president de la 
Diputació, director general, delegats, senadors, diputats i amics i amigues que avui ha 
volgut acompanyar en Pep Berga. La veritat és que em pensava que avui tothom 
estaria a l'alçada. Veig que encara no es pot acabar amb la temptativa de fer política 
en un dia com aquest, però en tot cas, jo sí que com a portaveu de grup, m’agradaria 
dir unes paraules. Avui plega en Pep Berga, finalitza una etapa en la que tots farem 
una mica de balanç. Jo crec que si analitzem la seva trajectòria, tant com a regidor 
com a alcalde es pot dir amb veu alta i clara que en Pep Berga ha estat un molt bon 
alcalde i ho ha estat per moltes raons. La primera, perquè amb la seva actitud i el seu 
tarannà, ha dignificat la política local.  
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Si bé és cert que els polítics, des de fa temps, no mereixem una especial admiració 
per part de la ciutadania, també és veritat que a moltes ciutats i pobles trobem 
persones amb un bon reconeixement i en Pep, crec que pot dir amb orgull que els 
ciutadans l'han respectat i l'han estimat. Segurament perquè ha estat un exemple del 
que és un polític local. Igual que fan els presidents dels Estats Units, que quan 
pleguen de la presidència, fan xerrades i conferències explicant el seu mandat, crec 
que en Pep podria explicar i ensenyar molts alcaldes i regidors com es fa la política 
local. I els hi podria explicar, primer, que cal dedicar-s’hi molt, moltes hores al dia i 
molts dies a la setmana i a l'any. També que cal un gran coneixement de la ciutat, de 
la seva història, dels seus barris, de les seves entitats, dels sectors econòmics. I 
finalment, i el més important, els hi podria explicar que cal tenir enorme respecte per la 
gent que viu al municipi. Respecte els presidents i membres de les juntes d'entitats 
que cada dia i cada setmana organitzen activitats. Respecte els pares i mares 
d'aquesta ciutat que s'aixequen cada dia perquè els seus fills puguin tenir uns serveis 
educatius i de salut bons. Respecte per treballadors i autònoms que cada dia, vent 
d'hora a vent d'hora, aixequen la persiana per obrir un negoci O per col·lectius com els 
professors, els policies o els treballadors públics que ens ajuden a fer una ciutat millor. 
Una vegada vaig llegir que una bona manera de mesurar el valor d'una persona és 
veient com tracta a les persones que no el podran ajudar mai amb ell. I en això, en 
Pep crec que ha estat un exemple i a molts de nosaltres ens ha inculcat sempre 
aquest respecte i aquesta consideració.  A banda de la seva manera de ser i d'exercir 
la política, no hi ha dubte que com a regidor i com a alcalde; ha deixat una empremta a 
la ciutat amb molts i molts projectes que s'han iniciat i s'han consolidat sota la seva 
direcció política. Especialment, com a regidor de l'àrea de Cultura i de serveis socials, 
crec que no hi ha dubte que hi ha un abans i un després de la seva intervenció. I vull 
posar alguns exemples. El respecte i el reconeixement a les entitats que hi ha a la 
ciutat ha anat acompanyat d'un increment molt important de subvencions i ajudes a 
moltes entitats socials, educatives, esportives, culturals, que han pogut fer moltes 
activitats gràcies a aquesta ajuda. Recordar que molts actes i esdeveniments culturals 
de l'agenda cultural d'aquesta ciutat, consolidats, van començar amb en Pep Berga, 
com el Lluèrnia, el Sismògraf, o el MOT, el Circ a les places o l’excel·lent programació 
teatral i musical, que es va incrementar i es va consolidar també durant aquests anys. 
També innovant, per exemple, amb la creació d'una àrea única a Catalunya, 
segurament, que és una àrea de cultura i educació. O iniciant un projecte de futur, que 
estic segur que en els propers anys veurem, com la nova biblioteca al Carme. O el 
suport personal a desenes d'edicions municipals de llibres d'autors locals que no 
haurien estat possible sense la seva ajuda. Però també com regidor de serveis socials 
ha estat una persona que ha prioritzat l'atenció a la gent gran amb la reforma de l'antic 
hospital, la creació de serveis nous, com el servei de valoració a la discapacitat o la 
dependència, també el lideratge del PIAM de Sant Miquel, o més recentment, la 
creació de l'escola Noima. I com alcalde, una fita importantíssima. Després de la feina 
d'altres alcaldes, en Pep Berga, és l'alcalde que després de 25 anys tanca el traçat de 
la variant. Una obra que esperem que comenci ben aviat. I Per últim, i no menys 
important,  ho deia Josep Quintana, ha estat l'alcalde del COVID. Segurament un dels 
períodes més complicats i tristos que ha viscut la ciutat. I s'ha de dir que en aquests 
mesos l'Ajuntament d'Olot va estar a l'alçada i amb bona nota. I especialment tu, Pep, 
vas liderar una gestió notable que va ajudar a moltes persones i a moltes empreses i 
molts particulars. Vam ser l'Ajuntament d'Olot el primer ajuntament de donar ajudes 
econòmiques els negocis i els autònoms. Vam impulsar un pla de suport a les 
residències del municipi. Va ser un alcalde, i tots ho recordareu, amb la moto, buscant 
mascaretes a les empreses per portar a l'Hospital. Recordo l'anècdota que explicava 
en Pep, que va haver de demanar a un rellotger de la ciutat que l'obris en període de 
confinament per donar una pilla a un senyor gran anònim que va trucar a l'Ajuntament 
desesperat que no tenia una pilla pel rellotge i l'alcalde va haver resoldre aquesta 
qüestió.  
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La veritat és que han estat molts anys, moltes reunions, molts actes i que hem viscut 
moments complicats i moments molt bonics. Deixes l'alcaldia amb un llegat 
extraordinari i d'aquí uns anys, quan tots mirem enrere, valorarem molt i molt. En nom 
de tots els companys, moltes gràcies per aquests anys dedicats a la ciutat. Uns anys 
que, a més a més, sempre has actuat amb honradesa i bona fe. Aplicant aquella 
màxima que recordaves a moltes reunions que ens deia: Només podem fer allò que 
podem explicar, per tant, si no ho podem explicar, millor no fer-ho. I per tant, això és 
una cosa que també és ben certa. Marxes amb un tresor que no tothom té, que és que 
durant molts anys has millorar la vida de moltes persones, persones anònimes i 
conciutadans nostres. Que al final volen viure en una ciutat plena d'oportunitats i rica 
de qualitat humana, i crec que has treballat sempre perquè Olot sigui aquesta ciutat. 
Deixeu-me acabar, finalment, amb en John  F. Kennedy que deia que hem de trobar 
temps per aturar-nos i agrair a les persones que fan que les nostres vides siguin 
diferents, que siguin millors. Crec que avui, si poguéssim, aturaríem el temps i tots i 
cadascun de nosaltres, desenes persones,  d'olotins i olotines, et diria, Pep, moltes 
gràcies per fer que la nostra vida hagi estat millor. I acabo, aquests dies alguns 
periodistes li han preguntat a en Pep com t'agradaria ser recordat com a l'alcalde. Jo, 
si em permets, et diré com recordaré jo com una bona persona que has dedicat els 
millors anys de la teva vida a dibuixar i a construir una ciutat on espero que els meus 
fills puguin viure i ser molt feliços. Moltes gràcies.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=5086.0 

 
Transcripció:  “A mi m'agrada molt preparar les intervencions, però aquesta vegada no 
ho he fet perquè penso que avui no em correspon fer cap balanç, ja se n’encarregaran 
altres persones. Avui simplement, parlaré des del cor i dir-vos poques coses. En 
primer lloc i la més important és que marxo molt agraït. Ha estat un honor i una 
experiència extraordinària que va començar amb l'Eudald Morera que em va 
convèncer d’entrar en la política. Em va fer molta il·lusió perquè jo ja participava en el 
món associatiu i em va demanar de portar els temes culturals. Avui em sap molt greu 
que no sigui entre nosaltres perquè era un bon amic i el trobo molt a faltar. Després va 
començar un viatge que ha durat molts anys. Uns anys d'aprenentatge des de 
l’oposició i amb l’alcalde Sacrest. Després van venir els anys acompanyant en Mia 
Corominas que van ser any molt intensos, on ens va tocar viure la sortida de la crisi 
econòmica del 2008.  Anys de molta duresa econòmica i poca capacitat de fer coses. 
Després he estat 6 anys, sent alcalde d'aquesta ciutat. Me'n vaig molt agraït. En primer 
lloc amb tota la gent que en el seu dia ens va donar confiança i que l'ha anat renovant 
tres mandats més.  Agraït també amb el món associatiu que és el que fa funcionar 
aquesta ciutat. Avui han vingut moltes persones d'entitats amb les que he tingut 
l'oportunitat de fer grans coses i que considero els meus amics. Són persones 
compromeses, generoses, solidaries i disposades a dedicar temps als altres. Tenim un 
teixit associatiu que és una meravella. Me'n vaig molt agraït també amb tots vosaltres i 
amb els que us han precedit.  A mi m'ha tocat l'honor de ser el setè alcalde d'aquesta 
ciutat, però avui n'hi ha quatre en Mia, la Isabel, l'Arcadi i Pere. Me'n vaig agraït amb 
molta gent d'aquesta ciutat i ho trobaré molt a faltar perquè no ha estat fàcil fer aquest 
pas. Posat a fer servir frases famoses, com deia Einstein: “ no esperis resultats 
diferents si sempre fas les mateixes coses”. Darrera meu venen persones molt joves 
que tenen maneres diferents de fer les coses. Després d'una inèrcia, d’una manera de 
treballar i una manera de funcionar, a vegades se't fa difícil canviar. És en aquest 
moment que cal fer un pas al costat i provar noves maneres d'afrontar els reptes que 
té aquesta ciutat, com també els de país. Quan vaig començar tenia 30 anys, el temps 
ha passat i fins aquí he arribat. M’hi he dedicat molt, era el meu projecte de vida. He 
estat contínuament connectat amb la ciutat i amb allò que hi passava.  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a8180879511b99d0195234df0fa0001?startAt=5086.0
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Crec que, a partir d’avui, tornaré a veure la ciutat d'una manera diferent. Em trauré les 
ulleres d'alcalde i deixaré de veure només els defectes que té aquesta ciutat per tornar 
a veure tot allò de positiu que té i totes aquelles virtuts que té. Deixaré de veure una 
paperera plena, una vorera que té una barrera arquitectònica, un contenidor que està 
malmès o fins i tot arribar a pensar que un embús de circulació a la ciutat sigui culpa 
meva. Per això també penso que és sa que torni a recuperar una vida mes tranquil·la i 
sobretot deixar que els que venen darrera afrontin els reptes que tenim de manera 
diferent, en un moment en què la ciutat ho necessita. Hi ha moltes maneres de 
treballar per aquesta ciutat. He fet una referència al teixit associatiu, continuaré 
treballant per un Olot fent les meves coses. Ara intentaré passar desapercebut, però 
després trobaré la manera de continuar treballant per aquesta ciutat que és el que més 
estimo en aquest món. Ha estat un privilegi, ha estat un honor, una experiència de la 
que me'n vaig feliç i agraït. Us dono les gràcies per avui haver-me acompanyat en 
aquest últim moment i us repeteixo, me'n vaig feliç i me'n vaig agraït. Gràcies.” 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
i no havent-hi més assumptes a tractar ni cap regidor que faci ús de la paraula, el 
president aixeca la sessió a tres quarts de vuit del vespre i per constància del que s’hi 
ha tractat i dels acords presos, estenc acta que certifico amb la meva signatura 
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